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19 října, 2023

Již 1% našich spoluobčanů si nechalo aplikovat
experimentální injekci, otestovanou na 20 myších bez
kontrolní skupiny

necenzurovanapravda.cz/2023/10/jiz-1-nasich-spoluobcanu-si-nechalo-aplikovat-experimentalni-injekci-otestovanou-
na-20-mysich-bez-kontrolni-skupiny

Možná jste také narazili na zprávu, že již více než 100 000 našinců si
nechalo aplikovat 5. dávku (pro některé jedince šlo o dávku čtvrtou)
experimentální genové injekce.

A – jak uvádí „vždy pravdivé“ Novinky – o injekce je prý zájem.

Nevím, co znamená, že je o takzvanou „vakcínu“ zájem, když od
začátku září, co je k dispozici, se pouze 1% spoluobčanů rozhodlo, že
si ji nechají aplikovat.

Přes 100 000 lidí se tedy rozhodlo, že se stanou pokusnými subjekty v
dalším experimentu, protože tuto takzvanou „vakcínu“ zatím netestovali
na žádných lidech.

https://necenzurovanapravda.cz/2023/10/jiz-1-nasich-spoluobcanu-si-nechalo-aplikovat-experimentalni-injekci-otestovanou-na-20-mysich-bez-kontrolni-skupiny/
https://www.novinky.cz/clanek/domaci-o-ockovani-je-zajem-novou-vakcinu-proti-covidu-ma-100-000-lidi-40447537
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Testy proběhly na 20 myších – a to bez kontrolní skupiny.

Dr. Peter McCullough, který měl možnost do studie nahlédnout, k tomu
uvedl:

Zveřejněné základní snímky Pfizer ukazují, že proběhl jediný experiment s deseti
myšmi, kterým byla podána předchozí bivalentní vakcína BA4/BA5, a deseti myšmi,
kterým byla podána nová monovalentní vakcína XBB.1.5. Byly očkovány dvakrát s
odstupem 21 dnů.

V hlavních prezentacích společnosti Pfizer nebyly předvedeny žádné studie na
lidech. Je nemožné předvídat, co se může stát s jedinou injekcí u lidí.

Z toho tedy logicky vyplývá, že ti, kdo se rozhodli, že si nechají dávku
aplikovat, budou součástí pokračujícího experimentu.

V USA si nechala tuto novou experimentální genovou terapii aplikovat
dokonce 2% populace s tím, že tam se ovšem začínalo o něco dřív než
u nás, takže jejich počty možná brzy doženeme.

Nejžalovanější firma na světě – Pfizer, od které tyto „báječné vakcíny“
pochází, nyní řeší nepříjemné finanční problémy. Neočekávaný pokles
tržeb i akcií vede v Pfizeru k propouštění a zdá se, že nyní i k potřebě
„prodat“ další experimentální injekce.

Proto zřejmě tyto optimistické články, které se v poslední době objevují
na mainstreamu v mnoha dalších zemích.

Už 100 000 lidí se u nás rozhodlo, že  si podají tyto „báječné vakcíny,“
tak se jistě další rádi přidají, jakmile si tento článek přečtou.

A za měsíc se možná dočteme, že je zájem přímo obrovský, protože
naočkovaných je již 200 000 lidí, ne-li čtvrt milionu.

Jen by mne zajímalo, jaký by byl skutečný počet těch, kdo si došli pro
dávku, kdyby tito jedinci věděli, že jediným, kdo tyto „báječné vakcíny“
před nimi otestoval, bylo pouze 20 myší….

https://necenzurovanapravda.cz/2023/09/varovani-petera-mccullougha-nova-vakcina-pfizer-byla-testovana-na-20-mysich-zadne-kontrolni-skupine-a-zadnych-lidech/
https://necenzurovanapravda.cz/2023/10/zisky-pfizeru-se-zhroutily-pod-ocekavanou-hranici-akcie-se-propadly/
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Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 22 Průměrně: 5]

 
 


